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Agentura STEM přišla svým průzkumem na to, že občané ČR jsou v Evropě suverénně
nejdisciplinovanější v dodržování fašistických nařízení vlády. Podivné, že? Celé měsíce slyšíme z úst
různých “odborníků” a “činitelů”, že za naši situaci, kdy jsme na tom nejhůře ze všech, si můžeme
sami a to svou lhostejností, švejkováním a nedodržováním neustále se měnících a čím dál
stupidnějších nařízení. Aspoň, že se již ty neustálé změny a popírání popíraného, přestaly konat,
protože když kromě průmyslu zavřete vše a z okresů uděláte jeden koncentrační tábor, tak už k
rozporům jen těžko může dojít, že?

 

Všimli jste si, že není na sociálních sítích diskuze, aby nějaký vlastizrádce (ovšem sám sebe beroucí
za velkého vlastence a lidumila), který se shlédl v dekadenci Západu, nezačal o “čecháčcích”, o
“tvrdé ruce”, že jen pod “bičem” se začneme chovat “zodpovědně” a podobná svinstva a střílení do
vlastních, kdy neopomene zdůraznit, že “jinde to jde bez problémů”, ale jen u nás to nechápeme?
Tito pitomci vlastně tvrdí, že ty statisíce nepřizpůsobivých “prchlíků” ze všech koutů světa v zemích
na západ od nás, dodržují nařízení lépe než u nás.
https://www.novinky.cz/domaci/clanek/opatreni-dodrzujeme-presto-patrime-k-nejhorsim-40353698

Že této agentuře úplně nevěříte? A co výsledky šetření Policie? V poslední době jejich zásahy
vzbudily mnoho vášní, takže je asi jen těžko může někdo obvinit z laxnosti, nebo ano? Jenže ani oni
tak nějak nevidí, že by se v nějaké masivní podobě ta opatření nedodržovala.
https://www.novinky.cz/koronavirus/clanek/cesi-opatreni-dodrzuji-policie-zjistila-jen-minimalni-proce
nto-prestupku-40354054

Vlastizrádci nenávidějící vlastní občany, tak přišli o část střeliva a tak se muselo stále dokola jako
mantra tvrdit, že za špatnou situaci může jistojistě to, že nebyl uzavřen i průmysl. To, že uzavřen
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nebyl je celkem logické. Pokud o zisky přijde kadeřnice, restauratér, pedikérka nebo majitel malého
krámku s čímkoliv, tak vlastně o nic nejde, to jsou “jen” ti odporní a ubozí “čecháčci” pracujících ve
službách, ale kdyby se začal rapidně snižovat zisk zahraničních firem, které nás využívají jako levnou
pracovní sílu, tak to už by museli vládní činitelé začít vysvětlovat a takto se přece kryptokolonie
chovat nemohou, ne? A tak se začalo v tom průmyslu aspoň plošně testovat a hle, další katastrofa –
ani tam žádná obrovská semeniště nákazy jaksi nevedou a tisk o tom píše každý den. V tomto
posledním článku doslova vidíme zoufalou snahu jdoucí proti logice, jak si nějak (pro “stádo”
přijatelně) obhájit, že se nikam nesmí, nemoc se šíří stále jako blázen, ale nikdo neví kde se bere.
https://www.novinky.cz/domaci/clanek/kde-jsou-nakazeni-ve-firmach-reci-o-semenistich-covidu-se-ne
potvrzuji-40354222

Pokud někdo kritizuje fašistická nařízení vlády z opozice, tak si všimněte, že spíše za to, že jsou stále
málo fašistická, což dělají i další covid-hysterici a že jich je. Proč to celé píši? Abych zavařil vládě,
která s námi hraje hru na slepou bábu? Abych tím podpořil tu opozici, kdy zaplacené průzkumy již
davu ukazují vítězství Trockij Jugend alias Pirátů a spol, v závěsu s pátou kolonou Landsmančaftu,
tedy ODS a spol? Ne, abych poukázal na to, že se díváme na hru ve hře, na lež vedle lži, kdy se i ty
největší a nejubožejší konspirace již stali pomalu praxí.
Odkud se ta nemoc bere, odkud se stále šíří? Myslíte, že to jen tak skončí? Vakcinací a
neprověřenými vakcínami? Ne, již nás připravují na další a další prodlužování tohoto šílenství. O
bretaňské mutaci už jste slyšeli? Testy na ní jaksi nefungují.
https://www.novinky.cz/zahranicni/evropa/clanek/francie-hlasi-novou-mutaci-koronaviru-40354159

Pokud vám to přijde málo, tak ve “Velké” Británii (apropo, všimli jste si, že o této zemi už se píše jen
tehdy, když je královská rodina obviněna z rasismu, jinak skoro zmizela?) již mají filipínskou mutaci.
https://www.novinky.cz/zahranicni/svet/clanek/v-anglii-se-objevila-filipinska-mutace-40354234

Proč se najednou objevily ten průzkum STEM a hlášení Policie o tom, že se vlastně vše dodržuje?
Proč se tak rozebírala všude videa z těch zásahů proti nenosičům roušek? Proč právě nyní, po takové
době přišli s evidentně politickým rozsudkem, který je proti jakémukoliv (nejen zdravému) rozumu,
kdy za dvě nesmyslné věty na FB dostal chlap 6 let na tvrdo?
https://www.novinky.cz/krimi/clanek/tvrdy-trest-za-schvalovani-terorismu-na-internetu-muz-dostal-se
st-let-vezeni-40354135

Někdo si velice přeje, abychom šli do ulic a všeobecný ekonomický, politický a zdravotnický chaos
jsme povýšili ještě na ten sociální, společenský, protože už jen násilí, tu ke konečné fázi rozpadu
země, chybí.

Necháme se vyprovokovat? Jsou za tím ti samí, co nás “zásobují” nově nakaženými? Opatření se
dodržují, v průmyslu se to ve velkém nešíří a v obchodech a na poštách se dělaly stěry s negativním
výsledkem, pamatujete? Jak to říkala ta Peková o té jeskyni? Stačí je všechny pochytat a zavřít a
máme po pandemii?

Držte se přátelé, jedeme z kopce. Ale pamatujme si – vždy se vše děje tím nejlepším možným
způsobem s přihlédnutím k reálné mravnosti všech zúčastněných osob v procesu. A to vždy
znamenalo, že se to nakonec děje k lepšímu. Hlavně se nenechte vyprovokovat, protože to je to
poslední, co ještě můžeme mít a máme ve své moci, protože již ani dýchat svobodně nesmíme.
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